
پادیاب و رسوایی شایعهسازان
به میمنت و مبارکی، مشکل ایجاد شده در انتقال مالکیت تیم لیگ
دسته دومی از بابت محل مسابقه حل شدهاست. البته این خوشحالی از
بابت وعدهای است که رئیس هیئت فوتبال داده و بهصراحت اعلام کرده
که میزبانی مسابقات خانگی کشت و صنعت پادیاب خلخال در اردبیل

خواهد بود.

این نوید و این خبر تا حدودی نگرانی هواداران و علاقهمندانی را که
یک فصل آیندهسازان را مورد حمایت قرار دادند برطرف کرد ولی آیا
این قول عملی خواهد شد؟ نباید عجله بکنیم و ساز مخالف بزنیم،
فرصت زیادی تا شروع رقابتهای لیگ دسته دوم باقی نمانده است،
انشاءالله تیم پادیاب بار سفر میبندد و بر خلاف شایعات چندماهه
اخیر بار دیگر شور و نشاط را به سکوهای ورزشگاه تختی برمیگرداند.

مدتهاست که در جامعه فوتبال ما شایع شده که پادیاب یکی از
ورزشگاههای تهران را برای میزبانی معرفی میکند. گفتههای رئیس
ً عکس این قضیه را نشان میدهد و بر همه شایعات و تلاش هیئت کاملا
کسانی که میخواستند میزبانی پادیاب در تهران را به وسیلهای برای
انتقاد از مسئولین استان تبدیل بکنند پایان داد و همه غزلخوانان
همیشه مخالف فوتبال اردبیل را مهمان یک سطل آب سرد و تگری نمود.

البته اینجا اهالی فن یک سؤال را مطرح میکنند که آیا منطقی است
تیمی در یک شهر و در یک ورزشگاه دیگر تمرین بکند و در شهر و
ورزشگاهی دیگر مسابقه بدهد؟! آیا حالا که در آستانه آغاز رقابتها
قرار داریم تیم پادیاب یک جلسه تمرین در زمینی که قرار است

ورزشگاه خانگیاش باشد انجام داده است؟!

باید به آنهایی که همیشه میخواهند ساز مخالف بزنند بگوییم که
حضرات اشتباه میکنید در فوتبال کشور ما همهچیز برعکس است حتماً
حکمتی در کار وجود دارد که مالک و کادر فنی طرحی نو درانداختند و
به یک نتیجه مطلوب از یک تحقیق طولانی رسیدند که تمرین در زمینی
که قرار است مسابقه بدهی علمی و اصولی نیست. حالا  پادیاب در
تهران تمرین میکند و اگر وعدهها محقق شود و در اردبیل و در زمین
چمن مصنوعی تختی میزبانی بکند نتایج این تفکر ناب و اقدام

منحصربهفرد به وضوح دیده خواهد شد.

عرض کنم خدمت علاقهمندان به فوتبال، آن کسی که در سطح شهر شایعه
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پراکنده که شرط قبول سرمربیگری تیم پادیاب توسط کرمی استقرار تیم
در تهران بوده کشکی حرف زده و قصدش بیقدرت نشاندادن مسئولین ما
بودهاست. به نازم رایزنی، توانایی، ابهت و عظمت مسئولینمان را که
اجازه خودمحوری و بازی با احساسات فوتبالیهای استان را به
مرکزنشینان ندادند و ثابت کردند که ما از مسئولین قدر قدرتی بهره
میبریم! خوش به حال فوتبال ما، فوتبالی که بر برخی از قواعد بازی
پشتپا بزند و لزوم تمرین در زمین مسابقه را مطرود و غیرمنطقی

بشمارد.

این حرفها و این وعدهها ثبت می شود تا روزش فرا برسد و پادیاب در
اردبیل میزبانی بکند. آنوقت است که باید  شایعه سازان تغییر محل
مسابقه پادیاب، عذرخواهی بکنند. بر همگان واضح و مبرهن است که
عذرخواهی کار خوبی است پس اگر پادیاب در اردبیل میزبانی کند از
من گردن شکسته این توصیه را بپذیرید و چون پسر شجاع و عزیز از

بابت شایعات بیاساس عذرخواهی بکنید.


